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SKRAĆENI   ZAPISNIK 
 
sa 30. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 20.02.2012. godine (ponedjeljak) , u 
Maloj  koncertnoj dvorani  Spomen doma u Pazinu 
    

Sjednicu je u  17,05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske  
županije (IDS – SDP-ZELENA STRANKA), koji je  sjednici i  predsjedavao.  
 

Na samom početku napominje da sjednici ne može prisustvovati Župan Istarske  
županije Ivan Jakovčić  iz zdravstvenih  razloga. 
 Pozdravlja zamjenika Župana Istarske  županije  Vedrana Grubišića,  

- načelnika uprave Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- rukovoditelje županijskih  tijela i  organizacija,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 30. sjednici Skupštine Istarske 

županije. 
 
Molim tajnicu  Skupštine  Istarske županije, gospođu  Vesnu Ivančić, da izvrši  

prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 
 

VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivk 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS   Odsutna (O) 

2
2. 

 Furio Radin Odsutan) IDS – HNS  Odsutan 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS  

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan  

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS   Odsutna (O) 

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Nakon utvr. d. reda 

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS    



4 

 

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS Nakon utvrđivanja d. reda 

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Tullio  Fernetich NEZAVISNI  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (O) 

4
40. 

Nenand  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (O) 

 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije,  
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ; pročelnik Upravnog odjela za  poljoprivredu, šumarstvo, ribarstvo i  
vodoprivredu Istarske županije, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
MIODRAG  ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske  županije, 
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DARKO KADUM, direktor  TD «MIH» d.o.o. Poreč  
LUKA PERUŠKO,  predsjednik Savjeta mladih Istarske županije. 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 28, a 
po dolasku Nike Krstevski, Ede Klapčić i  Eveline Biasiol . Brkljačić nakon izvršene prozivke, 
31 od  41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati . 
 Prije rasprave o dnevnom redu predlaže da se dnevni red   nadopuni s  točkom koja 
je raspravljana na sjednici Komisije za izbor i imenovanja  Skupštine Istarske  županije – 
Odlukom o   predlaganju kandidata za izbor člana  Nadzornog odbora TD Plinara d.o.o. Pula 
sa sjedištem u Puli, kao  točka 23. dnevnog reda, s obzirom da se radi o sličnim točkama, a 
koju su vijećnici dobili. . 

Otvaram raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda s predloženom  nadopunom. 
Pošto se nitko nije javio za riječ zaključuje raspravu i stavlja  na glasanje  predloženi 

dnevni red  s dopunom nove točke  23., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 27 
glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» za 30. sjednicu Skupštine Istarske županije utvrdila  
slijedeći 
 
    D N E V N I  R E D : 
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 29. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3.  

a. Prijedlog Odluke o kriterijima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u prvom tromjesečju 2012. 
godine, 

b. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za 
raspored sredstava decentraliziranih funkcija u prvom tromjesečju 2012. 
godine, 

4. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i 
nemoćne osobe u prvom tromjesečju 2012. godine, 

5. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih 
rashoda Zavoda za socijalnu skrb u Istarskoj županiji i pomoći za podmirenje 
troškova stanovanja korisnicima koji se griju na drva u prvom tromjesečju 2012. 
godine, 

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske 
županije za 2012. godinu, 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim dijelovima prirode na području Istarske županije, 

8. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije u svrhu gospodarskog korištenja 
pomorskog dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja morske ribe i školjaka u uvali 
Budava, 

9. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja postojeće luke  nautičkog turizma – marina „Parentium“ 
Poreč, 

10.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

IDZ-a o davanju prava služnosti na neodređeno vrijeme Gradu Novigradu, 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta 

zdravstvene ustanove Istarski domovi zdravlja, 
c. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove 

Upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja, 
11. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana trgovačkog društva 

MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 
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12. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izdvajanju 
predškolske djelatnosti iz osnovnoškolske Talijanske osnovne škole – Scuola 
elementare italiana, Novigrad – Cittanova, 

13.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile 
Pazin, 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Industrijsko-obrtničke škole Pula, 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Divšići, 

15.  
a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za 

starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“, Pula 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o 

unutarnjem ustroju i sistematizaciji poslova Doma za starije i nemoćne osobe 
„Alfredo Štiglić“ Pula, 

16.  
a. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Savjeta za 

nacionalne manjine Istarske županije, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Savjeta za nacionalne manjine 

Istarske županije, 
17.  

a. Prijedlog Zaključka o odobrenju Izvješća o radu Županijskog savjeta mladih 
Istarske županije, 

b. Prijedlog Zaključka o odobrenju Programa rada Županijskog savjeta mladih 
Istarske županije za 2012. godinu, 

c. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju teksta Javnog poziva za predlaganje 
kandidata za članove Županijskog savjeta mladih Istarske županije, 

18. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe javnog natječaja 
i uvjetima za članove upravnih tijela i nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima 
Istarska županija ima dionice i udjele u vlasništvu, 

19. Prijedlog Odluke o utvrđivanju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora t.d. 
ISTARSKE CESTE d.o.o. Pula, 

20. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća POLITEHNIKE PULA,  
21. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog 

vijeća Istarskih ljekarni, 
22. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne 

osobe Novigrad. 
23.  Prijedlog Odluke o predlaganju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora 

trgovačkog društva  „PLINARA“ d.o.o. sa sjedištem u Puli 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale sintetico della 29a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3.  

a. Proposta di Delibera sui criteri, il finanziamento e la suddivisione dei mezzi per 
le funzioni decentralizzate per le istituzioni sanitarie nel primo trimestre del 
2012, 

b. Proposta di Conclusione circa la determinazione della Lista delle priorità delle 
istituzioni sanitarie per la suddivisione dei mezzi delle funzioni decentralizzate 
nel primo trimestre del 2012, 
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4. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle case 
per anziani e infermi nel primo trimestre del 2012, 

5. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle uscite 
materiali e finanziarie dell'Ente per l'assistenza sociale della Regione Istriana e gli 
aiuti per sopperire alle spese di abitazione degli utenti che si riscaldano a legna nel 
primo trimestre del 2012, 

6. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
patrimonio a lunga durata e ulteriori investimenti sul patrimonio non finanziario delle 
scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per l'anno 2012, 

7. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'istituzione 
dell'ente pubblico per la gestione delle aree naturali protette sul territorio della 
Regione Istriana, 

8. Proposta di Avviso sull'intento di assegnare in concessione il demanio marittimo 
per l'uso economico finalizzato allo svolgimento dell'attività di allevamento ittico e di 
conchiglie nella baia di Budava, 

9. Proposta di Avviso sull'intento di assegnare in concessione il demanio marittimo 
per l'uso economico del porto di turismo nautico esistente – marina "Parentium" 
Parenzo 

10.  
a. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla Delibera 

del Consiglio d'amministrazione delle Case di salute istriane con cui si dà il 
diritto di servitù a tempo indeterminato alla Città di Cittanova, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione delle Modifiche e integrazioni dello 
Statuto dell'ente sanitario Case di salute istriane 

c. Proposta di Provvedimento di nomina dei rappresentanti della Regione 
Istriana quali membri del Consiglio d'amministrazione delle Case di salute 
istriane, 

11. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano di lavoro e del Piano finanziario 
della società commerciale  MIH s.r.l.  Parenzo per l'anno 2012, 

12. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulla separazione dell'attività prescolastica da quella di scuola elementare 
nella Scuola elementare italiana - Talijanska osnovna škola, Cittanova - Novigrad, 

13.  
a. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 

proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Liceo e 
Scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pisino, 

b. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola 
industriale e artigianale di Pola, 

14. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche e integrazioni allo Statuto della Scuola elementare Divšići, 

15.  
a. Proposta di Delibera sul consenso alle modifiche e integrazioni allo Statuto 

della Casa per anziani e disabili „Alfredo Štiglić“, Pola, 
b. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso al Regolamento sulle 

modifiche del Regolamento sull'assetto interno e la sistematizzazione dei 
lavori nella Casa per anziani e disabili „Alfredo Štiglić“ Pola, 

16.  
a. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni alla Delibera d'istituzione 

della Consulta per le minoranze nazionali della Regione Istriana, 
b. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri della Consulta per le 

minoranze nazionali della Regione Istriana, 
17.  

a. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sul lavoro del 
Consiglio regionale dei giovani della Regione Istriana, 
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b. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma di lavoro del 
Consiglio regionale dei giovani della Regione Istriana per il 2012, 

c.  Proposta di Conclusione sull'approvazione del testo dell'Invito pubblico per 
proporre i candidati a membri del Consiglio regionale dei giovani della 
Regione Istriana, 

18. Proposta di Delibera sull'abrogazione della Delibera sulla modalità di attuazione del 
concorso pubblico e le condizioni per i membri degli organi amministrativi e dei 
comitati di vigilanza delle società commerciali nelle quali la Regione Istriana 
possiede azioni o quote di proprietà, 

19. Proposta di Delibera sulla determinazione dei candidati per l'elezione del membro 
del Comitato di vigilanza della società commerciale ISTARSKE CESTE (STRADE 
ISTRIANE) s.r.l. Pola, 

20. Proposta di Provvedimento di nomina dei membri del Consiglio d'amministrazione 
del POLITECNICO di POLA,  

21. Proposta di Provvedimento di nomina dei rappresentanti della Regione Istriana 
quali membri del Consiglio d'amministrazione delle Istarske ljekarne (Farmacie 
istriane), 

22. Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e infermi Cittanova. 

23. Proposta di Delibera sulla proposta dei candidati all'elezione di membri del 
Comitato di vigilanza della società commerciale "PLINARA" s.r.l. con sede a Pola 

 
 
 Prije prelaska  na dnevni red predsjednik  DINO KOZLEVAC moli  vijećnike  da u 
svojim raspravama budu  što kraći  i koncizniji, obzirom na lose vremenske uvjete koje se 
nisu mogle predvidjeti, padanje snijega  s vjetrom, tako da  svi se  mogli  vratiti kućama bez 
posljedica. 
 

AD – 1 VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA  SA 29. 
             SJEDNICE ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
Skupština je  bez primjedbi sa  28  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova,  verificirala 

  
   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 29. sjednice Županijske skupštine Istarske  županije, održane 12.12.2011. godine 
. 

 AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 

 Redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja : 
 

1. Klub vijećnika HDZ-HSS 
2. IDS – HNS 
3. Klub nezavisnih vijećnika  NLPCC 
4. IDS-HNS 
5. Klub vijećnika – ostali  (Ranije Klub vijećnika  HSU- HSLS) 
6. Klub vijećnika  SDP – Zeleni i nakon toga opet HDZ-HNS. 

 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja prijavili su se  : Tamara Brussich, Ivica Mikulčić, 
Tedi Chiavalon, Dragan Filipović, Marino Roce, Nenad Boršić, Vlado Ivetić, Alida  Perkov, 
Josip Anton Rupnik.  
 Pitanja su se počela ostavljati u  17,10 sati. 
  U ime Kluba vijećnika  HDZ-HSS riječ ima vijećnik  Nenad Boršić. 
 Izvolite, imate riječ. 
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NENAD BORŠIĆ : 
 
 Prije svega dobar dan i dobar večer, već  smo u predvečerje. 
 Poštovani predsjedniče, zamjeniče Župana, pročelnici.  

Iskoristio bih ovu  priliku da priupitam gospodina zamjenika Župana ili pročelnika 
uprave, u kojoj je fazi , da li ima kakve naznake  kada će se krenuti dalje sa izgradnjom 
ipsilona. 

 U slijedu svih događanja koja  se događaju u Hrvatskoj po pitaju mljekarske industrije 
i svega ostaloga što je vezano uz mlijeko, kako Istarska  županija  sudjeluje u svemu tome. 
Vidim da nema nikakvih protesta iz Istarske županije, pa  bih zamolio  gospodina zamjenika 
Župana da mi komentira što se zbiva.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala na pitanjima. 
 Izvolite zamjeniče Župana, imate riječ.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Pozdravljam sve nazočne, vijećnice i vijećnike, predstavnike medija, pročelnike svih  
službi u Istarskoj  županiji, te sve ostale. 
 Zahvaljujem na pitanju.  
 Mislim da su pitanja kvalitetna i aktualna za ovo naše područje.  

Da krenemo od mlijeka. 
Na našem području nema prosvjeda, nema nekakvih većih uzburkavanja među 

mljekarima, među otkupljivačima  mlijeka, ali moram naglasiti da smo obavili  konsultacije, da 
je resorni pročelnik, gospodin Milan Antolović, dnevno u kontaktu  sa našim proizvođačima 
mlijeka, tako i sa otkupljivačima mlijeka, najprije na ovom području sa IP Rijeka. 
Dogovaramo neke mjere kojima  će Istarska županija direktno financijski pomoći jedan takav 
sektor. Kada se napravi  jedna analiza pomoći  će se  i onima koji proizvode, a i  onima koji 
otkupljuju mlijeko, jer znamo da su cijene išle gore goriva i cijene vezane uz poreze, a s 
druge  strane  i smanjivana je cijena  vezano za otkup mlijeka. 
  Kada govorimo o  Istarskom ipsilonu moram naglasiti da očekujemo nastavak radova 
na jesen. Međutim, morat ćemo nekako i prostorno plansku dokumentaciju pronijeti. Kada se 
govori o prostorno planskoj dokumentaciji, to se najviše odnosi na čvor Lupoglav. Kada se 
bude poduplao tunel, prema tunelu  Učka, kao  i Matuljima, ćemo  moći odraditi i  obilaznicu 
mjesta Lupoglav, koja  će dati dodatnu vrijednost tom mjestu. 

Isto tako naglašavam da su akti vezani uz navedenu prometnicu, kao i  za izmještanje 
infrastrukture, ovih dana na suglasnosti u resornim ministarstvima. Ne vjerujem da ćemo 
imati putno problema  vezano uz  ishodovanje potrebnih dozvola. 
 Hvala vam.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.   
 Gospodine vijećniče Boršiću imate pravo  izrazit svoje mišljenje. 
 Nema potrebe.  
 U ime Kluba vijećnika IDS-HNS  riječ ima  vijećnik  Tedi  Chiavalon, 
 
TEDI CHIAVALON : 
 
  Poštovani  predsjedniče Županijske skupštine Istarske  županije, kolegice i kolege, 
poštovani predstavnici medija. 
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 Na tragu pitanja kojeg je postavio kolega vijećnik Nenad Boršić, a odnosi  se na 
mljekare, meni je drago da  su  predstavnici  Istarske županije u kontaktu  sa predstavnicima  
mljekara. Ja bih u ime Kluba vijećnika IDS-HNS, kao većinskog klub vijećnika u  Županijskoj  
skupštini, htio dati maksimalnu podršku kolegama iz izvršne vlasti, da uspostave sve moguće 
kontakte sa  predstavnicima  mljekara i  da tu situaciju, koja bi se eventualno mogla desiti u 
Istarskoj županiji, izbjegnemo. Mislim da se radi o minimalnim zahtjevima.  Čini mi se da smo 
svojedobno, 2010. godine, mljekarima, odnosno otkupljivačima mlijeka, išli na ruku i 
omogućili im da premoste jedno određeno razdoblje. Mislim da je tada bila riječ o oko 
150.000,00 kuna. Gospodin Milan Antolović kaže da je bilo 150.000,00 kuna. 

Htio bih vam ovim putem  reći, iako znam da u Proračunu  nema tih sredstava, da bi 
bilo dobro da razmislimo na koji način ta sredstva  iznaći, jer ljudi su jednostavno došli do 
kraja, a mi kao županija, koja je bila u svemu vodeća, pogotovo kada govorimo o 
poljoprivredi, trebamo uzeti u obzir i tu granu, koja je sve rasprostranjenija i daje kruh sve 
više obitelji u Istri, tako da imate puno potporu Kluba vijećnika  IDS-HNS u tim namjerama. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
    Zahvaljujem.  
 Ne radi se o pitanju, nego o prijedlogu i podršci. 
 U ime Kluba  Nezavisnih vijećnika  NLPC, riječ ima kolega vijećnik  Vlado Ivetić. 
 Izvolite gospodine potpredsjedniče Skupštine Istarske županije, imate riječ. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 

Moramo biti brzi, rekli smo danas.  
/D. Kozlevac : Koliko se more/. 
Gospodine predsjedniče, gospodine  zamjeniče Župana, kolegice i kolege vijećnici. 
Imam dva pitanja. 
Danas sam imao prilike ići u Zagreb i vratiti se iz Zagreba i slušati na radiju izlaganje 

o Državnom  proračuna  u Saboru RH itd. Ni jedne rečenice iz onoga što  sam uspio  shvatiti  
nisam čuo riječ decentralizacija, odnosno kada  će početi decentralizacija. U  biti  to sam  
pitanje  postavio u 12. mjesecu prošle  godine. Obzirom da je SDP-e zajedno sa  koalicijom 
na vlasti već 60 dana, pitam: da li imate nekih saznanja kada će konačno krenuti   
decentralizacija koja se toliko čeka. 

I drugo pitanje: da li su u Proračunu predviđena sredstva, odnosno kada kreće 
izgradnja  pulske bolnice.    

Toliko. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa kolega Ivetić. 
 Zamjeniče Župana izvolite, imate riječ. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Zahvaljujem  gospodinu  Vladi Ivetiću na ovim pitanjima. 
 Danas se gospodinu Valeriu Drandiću i meni javio gospodin ministar i očekujemo 
možda da će već na  sjednici Vlade RH biti dano zeleno svijetlo vezano uz natječaj za 
kreditna  sredstva za izgradnju pulske bolnice.  

 U Proračunu za sada nije potrebno da  novac bude osiguran, jer prva rata dolazi  na 
naplatu 2016. godine, u jednakim anuitetima. Mislimo da će to biti  jedan zamašnjak, koji će 
pokrenuti dodatne radove na  našem području.  

Očekujem da će za bolnicu  natječaj za radove  krenuti negdje u svibnju, a možda  
već u travnju  mjesecu, a radovi  započeti  na  jesen, dakle,  u nekom  najboljem,  najkraćem 
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roku. Ne ovisi sve o nama, ali tu je Povjerenstvo koje je kvalitetno odradilo svoj  posao. 
Mislimo da smo dali jednu dobru injekciju  za samu pulsku bolnicu. .. 
 U zadnjem periodu imamo puno bolju suradnju sa Ministarstvom zdravlja, nego što 
smo je mali ranije vezanu uz  navedeni projekt izgradnje pulske bolnice. Moramo reći da smo 
našli, ne partnera, nego jednog dobrog sugovornika  na svim projektima razvoja, kao što je 
pulska bolnica. 
 Vezano uz decentralizaciju naglašavam da je decentralizacija  već počela. Vidimo  da 
je došlo do razlike u porezu na dohodak, da se došlo do različitih poreznih  razreda vezano 
uz sam porez. Iznosi koji ostaju u županiji i lokalnoj zajednici, odnosno gradovima i 
općinama, su  prijedlogom novih poreznih opterećenja povećani nauštrb države. To nije veliki 
pomak, ali kao dio Kukuriku koalicije moram istaknuti da se reklo da će ozbiljna 
decentralizacija početi negdje u rujnu mjesecu. 

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :  
   
 Hvala  lijepa. 
 Kolega Ivetić imate pravo izraziti svoj stav. 
 Nemate potrebe. 
 Hvala  lijepa.  
 Riječ ima  u ime Kluba vijećnika IDS-HNS, vijećnik Dradan Filipović.  
 
DRAGAN FILIPOVIĆ : 
 
 Dobar večer, poštovanje svima, lijep pozdrav. 
 Moje pitanje  je vezano  direktno  za  vremenske prilike ili bolje rečeno neprilike. 
 S obzirom da svi znamo da  kiša nije dugo padala, zanima me stanje vode u Istarskoj  
županiji, stanje vodoopskrbnog  centra i kako stojimo s time,  da li smo  spremni za  naredni 
period.. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Zamjeniče Župana izvolite, imate riječ. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
   Na vaše pitanje mogu odgovoriti  da nam je voda u ovom trenutku malo  žuta. Izvori 
su nam na 20% svojih izdašnosti koje su u ovo doba godine. Stanje vezano za  vodoopskrbu 
pratimo.  

 Kao županija sa Labinskim, Pulskim i Buzetskim vodovodom  već smo počeli neke  
radnje. 
 Prva radnja je sastanak koji ćemo s njima odraditi vezano uz  nekakve brže 
infrastrukturne objekte koji se mogu napraviti, napraviti  neke  dodatne kaptaže. Oni koji su iz 
HEP-a znaju  da bismo mogli uzeti određenu količinu vode iz  buduće jame i nekih drugih 
izvora. Računamo da bi ta investicija u nekakvom kratkoročnom roku na tim  dodatnim 
kaptažama ili bajpasima, gdje bismo spajali dva vodovoda, bila negdje oko 3,5 milijuna  
kuna,  grubo po troškovnicima napravljeno, u slučaju da dođe do nekih većoj problema.  

Sprema se posebna sjednica Stožera za zaštitu i  spašavanje Istarske  županije, gdje 
bi se vidjelo  koje službe mogu u određenom segmentu pomoći  kod vodoopskrbe, ako dođe  
do nekog većeg problema. Vjerujemo da  ćemo  i kroz zahvate vezano uz dodatne  kaptaže i  
kroz situaciju sa  proljetnim kišama,  uspjeti napuniti naše akumulacije, naše izvore, i da  
ćemo  za turističku sezonu biti  spremni. 
 



12 

 

DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Imate pravo iznijeti stav na dati odgovor.. 
 Nema potrebe. 
 Iz kluba Ostali  (ranije Klub  vijećnika  HSU-HSLS) riječ ima Ivica  Mikulčić.  
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, zamjeniče Župana, dame i gospodo, novinari, kolegice i 
kolege. 
 Moje vijećničko pitanje je vezano uz problem koji je aktualan, ne samo u našoj državi, 
nego u  Europi i  šire. 
 Riječ je o  nezaposlenosti.  
 Meni je  žao što nema  Župana, no, ja ću svoje pitanje uputiti zamjeniku  Župana. 
 Zanima me kakva je trenutna situacija u našoj regije. Točnije, koje su  to kategorije 
stanovnika najviše nezaposlene, što to znači u odnosu na raniji  period, na primjer 2008. 
godina, što  to znači u odnosu na  budući period,  kakve su projekcije, što možemo  
očekivati, rast  ili porast nezaposlenosti, koje će kategorije stanovnika biti najviše ugrožene, 
što se  čini na značajnom  smanjenju nezaposlenosti teško  zapošljivih kategorija stanovnika, 
kao što su mladi bez radnog iskustva, žene i starije osobe od  45 godina života.        
 Znam da je Istarska  županija i do sada podržavala  neke od  projekta, pa  me zanima 
: da li su  i u kolikoj mjeri utjecali na smanjenje zaposlenosti  EU  fondovi i ostalo. 
 Imam jedan mali prijedlog za predsjednika Skupštine. 
 Mislim da je značajno da u narednom periodu počnemo razmišljati o tematskoj 
sjednice Skupštine Istarske županije na temu nezaposlenosti, definiranju javnih mjera u 
okviru gospodarske politike Istarske županije, koje će biti usmjerene na smanjenju 
nezaposlenosti i odražavanja  njenih posljedica u mnogim obiteljima u Istri, kojima  je to već  
sada, nažalost, svakodnevni problem.. 
 Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega vijećniče. 
 Zamjeniče Župana izvolite, imate riječ. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Najprije  da kažem da mi se sviđa ideja vezana uz tematsku sjednicu. Mislim da bi 
bilo dobro da kada govorimo o tematskoj sjednici da pozovemo i  predstavnika nadležno 
Ministarstva , da pozovemo našu predsjednicu , gospođu Irenu  Peruško, lokalnog partnera u 
zapošljavanju, koja je jedna naša akcijska grupa između lokalne zajednice i između 
gospodarstva i školstva, gdje se školski programi prilagođavaju potrebama gospodarstva, 
kao i lokalne zajednice. 
 Naglašavam da vezano uz ovo vaše pitanje Istarska županija ima jedan novi moment 
kada govorimo o ulasku u  Europsku uniju, kada govorimo o  strukturnim  fondovima, to je  
Europski socijalni fond, koji ima 70 milijardi  € vezano uz projekte  zapošljavanja , dodatnog 
zapošljavanja, cijelo životnog učenja, resocijalizaciju nekakvih skupina koje su rizične, 
kriminalne skupine ili nekakve osobe koje imaju nekakvih dodatnih potreba vezano uz 
probleme sa ponašanjem, delinkvente i takve  stvari.  
 Vi ste dobro locirali sam problem prvog zaposlenja mladih. Drugo su žene i treće 
stariji, ne samo od 45, nego i od 50 godina, kojima je dosta teško naći izlaz iz ovog  
tranzicijskog  društva  i  stanja  u društvu, možda  već nekakvih  navika, da nađu zaposlenje. 
 Moram naglasiti da  Istarska  županija ima dobru suradnju sa gradovima i općinama, 
kao i kroz dodatne projekte vezano uz suport, subvencioniranje kamata uz dodatno jamstvo, 
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koje dajemo poduzetnicima, i uz  neke nove projekte koje  sada usuglašavamo sa stanjem u  
Ministarstvima. 
 Još jednu dobru stvar smo kao Istarska županija napravili. Jedan  projekt smo radili 
zajedno sa Udrugom Agropadova vezano uz zadržavanje, vezano uz javne radove, 
nazovimo ga  Istarski njudil.  
 Hvala na pitanju. Molim dođite da skupa pripremimo slijedeću tematske sjednice 
Županijske  skupštine Istarske županije  na tu  temu. 
 Hvala  vam..  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.   

Imate pravo se očitovati  na dani odgovor. 
/I. Mikulčić : Hvala. Zadovoljna sam sa odgovorom/. 
U ime Kluba  vijećnika  SDP- ZELENI, riječ ima  vijećnik  Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana, gospođe i gospodo pročelnici, 
kolegice i kolege i predstavnici medija. 
  Ja bih imao jedan  prijedlog  sa pitanjem. 
 Prvo, vezano za izgradnju objekata za pročišćavanje komunalnih otpadnih voda, 
predlažem da se u  Prostorni plan  Istarske županije ugrade slijedeći prijedlozi.   

Sva naselja u Istri koja broje više od 5.000 stanovnika potrebno je izgraditi 
pročišćivače za pročišćavanje komunalnih otpadnih voda. Predložena  postrojenja trebaju 
rješavati otpadne komunalne vode minimum 95 %.  

Predloženi pročiščivači ne bi se smjeli graditi na pomorskom dobru kako bi se 
pomorsko dobro zaštitilo, a pored toga  pročišćene komunalne vode preko 95 % daleko lakše 
se mogu koristiti kao industrijska voda i kao voda  za navodnjavanje. 

Svi takvi pročistači morali bi imati izgrađena postrojenja za proizvodnju električne 
energije. 

Pored toga predlažem da ta postrojenja budu objedinjena na nivou cijele Istre kako bi  
bilo lakše i jeftinije održavanje, pogotovu kada uzmemo  samo  primjer  rezervnih dijelova, pa 
i samog servisiranja, pa zato bih postavio pitanje: da li se to u Prostornom planu  Istarske 
županije može ugraditi kako bi to išlo u  realizaciju, jer vidimo da  ima puno ideja po Istri i da 
nema nekih pravih dogovora  vezano za takvu izgradnju.  

Drugo, opet se vraćam na zaključke Skupštine Istarske  županije od 15. 12. 2009. 
godine koji nisu provedeni, a prošlo je više od 3 godine. Pored problematike vezano za  
Rockwool i neodržanih sjednica Skupštine, koje su se morale održati na osnovi Statuta  naše  
županije, a to se ponovilo i kod Plomina, jedan zaključak je vezan za formiranje Agencije za 
zdravi okoliš. 

Postavljam pitanje da li će se poštivati odluke Skupštine Istarske županije, našeg  
Statuta i Zakona o lokalnoj samoupravi. 

Takav zahtjev koji sam prije naveo je uputilo i tražilo odgovor i Zbor liječnika Hrvatsko 
društvo za zdravstvenu ekologiju. Nema gospodina Župana, ali meni je gospodin Župan prije  
nešto više od godinu dana rekao na sastanku da će se to riješiti u roku od  15 dana riješiti, a 
prošlo je  više od godine dana.  

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega Rupnik.  
 Riječ ima zamjenik Župana, gospodin Vedran Grubišić.  
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VALERIO DRANDIĆ : 
 
    Kada govorimo o vašim prijedlozima, moram priznati, ako ih date pismeno da ću ih 
osobno potpisati i slažem se s vašim prijedlogom o 95 %  pročišćavanja otpadnih voda. Isto 
tako se slažem sa ponovnim korištenjem vode iz uređaja za  zalijevanje. Dobro je  da ih se 
makne s obale. Znamo koliko nam je obala vrijedna. Mislim da to moramo iskoristiti  kada 
govorimo o nekakvim dodatnim količinama vode i za pranje ulica, a isto tako kada govorimo 
o nekakvim lagunama i novim vidovima održavanja zelenih površina, koje  sada pripremamo. 
Vidimo da imamo negativnu vodnu bilancu, odnosno imamo problema u jednom segmentu  
vodoopskrbe. To je jedna od dugoročnih mjera koje mogu pomoći, ne samo Istarskoj  
županiji, nego i  drugim  županijama  ako primjene  takve mjere.   

Kada govorimo o uređajima, takvi uređaji proizvode nekakvih 30.000 tona godišnje  
nekakvih nazovi muljeva. Ti muljevi  imaju  svoju  određenu energetsku vrijednost i  mogu  se 
koristiti. Sutra imam jedan sastanak u Ministarstvu zaštite okoliša i prirode, gdje ćemo 
dogovarati  smjernice vezano uz te muljeve i kako ćemo ih riješiti. Postoji jedan mali pravni 
nonces u poglavlju koje kaže da moramo riješiti otpad do  2018. godine, otpadne vode  do  
2023. godine,  kada smo pregovarali  s Europskom unijom  vezano uz  naše projekte, ali mulj 
kao takav je dio otpada, što znači  da jedno i drugo moramo riješiti do  2018. godine.   

Osobno podržavam treći stupanj pročišćavanja  bilo gdje. 
Svima onima  koji kod takvih nekakvih projekata traže nekakve havarijske ispuste ili 

nekakve dodatne mjere predostrožnosti, naglašavam da se po svijetu takvi objekti praktički 
grade bez  havarijskih ispusta, na dva, tri kilometara nisu apsolutno potrebni. Mislim da 
bismo i mi u Istarskoj županiji morali predložiti jedinicama lokalne uprave i samouprave, nije 
to u ingerenciji da krenu u takav stupanj pročišćavanja otpadnih voda. 

Hrvatske vode koordiniraju te projekte kroz svoj Odjel za  europske projekte i kroz 
posebnu firmu, koja je zadužena za projekt  Jadran. Tu  su gospodin Robert Cartelo s jedne 
strane, Fani Bojanić s druge strane. Mislim da su u Istri došli  na plodno tlo za razvoj takvih 
projekata. 

Kada govorimo o posebnom iskorištenju mulja, u ovom trenutku imamo 5 projekata 
na području Istarske županije. To su Valtura, Tinjan, Sveti Lovreč, Umag i još je jedna 
dodatna lokacija kod Pazina, gdje postoji mogućnost korištenja, gdje ljudi dolaze s  nekakvim 
idejama za korištenje tih muljeva kao nekakvo energetsko ponovno korištene, ali to moramo 
naglasiti kroz nekakav bio plin ili nekakav drugi vid. To moramo usuglasiti s nadležnim 
Ministarstvom.   

Kada govorimo o zdravlju, moram reći da je ovo što je vijećnik Rupnik rekao istina. 
No, vezano i uz Agenciju za zaštitu okoliša, odnosno za  zdravlje, imamo smjernice za 
osnivanje te Agencije. Ide se prema dva cilja. Prvi cilj je zaštita zdravlja. To nam mora biti 
prioritet. Očekujem da ćemo sada od Ministarstva zdravlja dobiti posebne upute vezane uz 
agenciju kao takvu. 

Isto tako kada govorimo o zaštiti okoliša očekujemo da bismo  kroz  nekakvu zelenu 
energiju ili kroz nekakvu dodatnu zaštitu ljudskog okoliša kao i našeg krajolika, koju danas 
provodimo kroz Naturu Histricu, mislim da možemo na time dobiti dodatnu vrijednost. Treba 
nam malo strpljenja. Vjerujem da ćemo putem Agenciju izvući određeni novac i kroz 
europske projekte i da ćemo, što je rekao prije vijećnik Ivica Mikulčić, na taj način  zaposliti 
naše mlade na ovom području. 

Evo, toliko. Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Zahvaljujem. 
Kolega Rupnik izvolite, imate pravo na  minutu da se očituje  na dani odgovor. 
 

JOSP ANTON RUPNIK: 
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Hvala.   
Slažem se  sa time što je  rekao  zamjenik  Župana, gospodin Vedran Grubišić. 
 

DINO KOZLEVAC : 
 
U ime Kluba vijećnika HDZ-HSS, riječ ima  vijećnik Marino Roce. 
 

MARINO ROCE : 
 
Gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana, kolegice i kolege, dobar večer  svima. 
Imam jedno pitanje. 
Mi smo u ovoj Skupštini podržali i založili se oko projekta Brijuni rivijera. Pošto su se 

neke radnje desile, produžio se rok za dostavu ponuda, a za jednu lokaciju  su stigle ponude,  
volio bih da se ova Skupština izvijesti radi čega se produžio rok i koliko je realna pristigla 
ponuda da će se ići u pravcu realizacije . 

Drugo, pošto se danas puno pričalo o vodama, imam informacija da puč Sveti Anton 
ima kompletnu dokumentaciju  da se može spojiti s  Mutvicom i ta voda koristiti..  

Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima načelnik uprave IZ, gospodin Valerio  Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ: 
 
 Dobar večer svima. 
 Ovo je možda prva službena prilike da izvijestimo vijećnike o stanju natječaja, 
odnosno provedbe programa Brijuni rivijera za koji znamo svi  koliko smo ga dugo iščekivali, 
na kojem smo se jako puno trudili i radili. I upravo sam danas dobio posljednju informaciju od  
direktora, gospodin Ivičića. Situacija je slijedeća. 
 Nešto  ste iz medija već mogli saznati.  
 Za lokaciju Katarina došle su  3 ponude, sve tri valjane. Obzirom da se radi o lokaciji  
nautičkog centra, koja  se realizira na pomorskom dobru , istu  treba rješavati posebno 
Povjerenstvo Vlade RH.  To Povjerenstvo Vlade RH  trebalo bi se  uskoro osnovati i po 
riječima direktora Ivičića do sredine  slijedećeg mjeseca bi moglo to Povjerenstvo zasjedati i 
odlučivati o koncesiji i kome  dodijeliti koncesiju za projekt  Katarina – Nautički centar.  
 Što se tiče preostale dvije lokacije, znamo da je bilo riječi o ukupno 3 lokacije, nije bilo 
interesa. Sada nam je svima jasno zašto nema interesa, jer smo u teškoj krizi i recesiji. Na 
ono što je prije bila naprosto najezda i navala na određene objekte i projekte, sada je totalno 
zatišje. 
 Rok za dostavu ponuda produžen je za 4 mjeseca, negdje do sredine svibnja 
mjeseca. Vidjet ćemo da li će biti interesa. Da se ne bi natječaj zatvarao i raspisivao novi 
natječaj, smatralo se pogodnijim produžiti rok.  
 Evo, toliko. Hvala lijepa.   
 
DENIS MARTINČIĆ : 
 
 Hvala kolega Drandiću. 
 Kolega Roce imate pravo na minutu za očitovanje na odgovor. 
 Nema potrebe. 
 Riječ ima u ime Kluba vijećnika IDS- HNS, vijećnica  Tamara Brussich. 
 
TAMARA BRUSSICH : 
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 Buona sera a tutti, signor presidente, coleghe  e coleghe. 
 Io avrei una domanda  e una proposta. 
 Trata si  del Centro di acoglienza  per i senza  teto.  Siamo testimoni  che  nell'ultime 
settimane il Centro e stato tirato in piedi dalla  Crocerossa, ma non  solo dalla Crocerossa, 
anche dai  cittadini della citta'  di  Pola e anche di molti instituzioni che  qua  si  hano dato da 
fare per  dare ai nostri concittadini che  hano  dificulta'. La domanda  e' se abbiamo 
intenzione di continuare con l'aiuto  constante nei  confronti dei nostri  concittadini, in  quale 
maniera. So  che la citta' di Pola  sta lavorando  e penso che anche la Regionine  come tale 
potrebbe dare una  mano e naturalmente le instituzioni  cittadine  continuerano  a lavorare 
puoi  che  l'organizazione momentanea e stata molto  bene  e penso  che bisognerebbe 
continuare a lavorare in questo senso. 
 Eco, tanto. Ringrazio.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Grazie. 
 La parola al signor  Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Ringrazio alla  signora  Tamara Brussich  per la domanda.  
    Nedavna smo održali sastanak sa svim učesnicima koji po zakonu moraju brinuti o 
beskućnicima i onima koji  to čine bez zakonske obveze, ali čine dragovoljno i to dobro čine.  
 Samo za one koji možda ne znaju, ja ću reći  da je ova  velika hladnoća ubrzala neke 
procese. Postoji zakonska obveza da veliki gradovi i sjedišta županija osnuju  centre za 
zbrinjavanje beskućnika i prihvatilišta za beskućnike, međutim, do ove zime to nije bilo 
učinjeno, nije ni bio ni  nekakvih većih potreba, ali vidjeli smo da je diljem Hrvatske  sa ovim  
visokim  hladnoćama došlo do te potrebe. 
 Zahvaljujući Centru za pomoći i njegu, Crvenom križu, Gradu Puli, županiji i mnogim  
volonterima, profunkcionirao je takav centar prije ovih velikih hladnoća, i to u  napuštenim 
objektima privremeno Vile Marije, takozvane barake, gdje je osposobljeno 20.tak kreveta i 
prostor za  udomljavanje beskućnika. Moram reći da je Centar, bez obzira što je bio  gotovo 
improvizacija, izuzetno dobro funkcionirao, da je bilo jako puno volontera koji su uz pomoć 
Crvenog križa i  Centra za pomoć, svakodnevno brinuli o beskućnicima,  njihovom smještaju, 
grijanju, obući, pa i hrani.      
  Kada je  Centar već tako dobro startao,  nema nikakvog  razloga niti  uzroka zašto ga 
ne bismo održali, podržali i unaprijedili.  

Nedavno je održan  sastanak na kojem je dogovoreno da će se  za potrebe  
beskućnika  trajno urediti objekt  Centra za pomoć i njegu u Valturskoj ulici. Sačinjen je 
troškovnik u visini od 80.000,00 kuna za dodatno uređenje tog prostora. Sredstva će se 
namaknuti i već jesu osigurali  Grad Pula, Istarska  županija, Grad  Poreč i Grad Pazin.  
 Vjerujemo da  ćemo dio opreme dobiti, obratiti  ćemo se uskoro  i nadležnom 
Ministarstvu,  iz napuštene Vile Marije,  to je višak opreme, a da ćemo  ono što tamo nema 
nabaviti i kupiti. Taj će Centar funkcionirati 12 mjeseci godišnje, bez obzira što je smješten u 
Puli,  za potrebe cijele Istarske  županije, jer smatramo da je ta Centar dovoljan. 
 Tekući troškovi pokrivat će se iz  Crvenog križa, kojem će po potrebi gradovi  dodatno 
uplaćivati dotacije.     
 Ovo je  mjesto  gdje bismo još jednom  željeli zahvaliti i gospodinu  Neviu  Bačacu , 
koji vodi Centar za pomoć i njegu i  gospođi Neviji Srdoč, koja  vodi Crveni križ. Oni su 
ponijeli glavni  teret.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
  Hvala.  
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 Riječ ima u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS vijećnica  Alida  Perkov. 
 
ALIDA PERKOV : 
 
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine Istarske  županije, gospodine zamjeniče 
Župana, vijećnice i vijećnici, novinarke i novinari, dame i gospodo. 
 Civilna  Zračna luka Pula smještena je u mojoj općini Ližnjan i predstavlja  značajnu 
stavku Proračuna  općine Ližnjan. Ujedno je važan prometni i turistički resurs u lokalnom i 
regionalnom aspektu. 
 Zanimaju  me vaša saznanja o mogućem prijenosu objekata  Vojne zračne luke  u 
Civilnu zračnu luku Pula, odnosno  kakav je status  Vojne zračne luke koja  je u  najvećim 
dijelom u Općini Ližnjan i predstavlja kočnicu našem gospodarskom razvoju. 
 Hvala lijepa.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem, 
 Riječ ima  pročelnik uprave Istarske županije, gospodin Valerio Dranbdić.  
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Hvala lijepa  gospođi Alidi Perkov  na pitanju.    
 To je jedno od pitanja na koje je  ugodno odgovoriti. Nakon  Brijuni rivijere ovo je 
jedan novi  veliki potencijal,  zahvaljujući  napuštanju   od strane vojske određenih objekata 
na području Grada Pule.  
 Kao što ste mogli iz medija saznati, definitivno Vojna zračna luka  Pula seli, 
najvjerojatnije na Zračnu luku  Pleso. U ovom  trenutku već na  Vojnoj zračnoj luci Pula i  
nema više aviona. Ostao je jedan određen broj civilnih  i vojnih  osoba, koje  čuvaju objekte i 
rade još određene poslove. Sa tim saznanjem već smo se obratili resornom ministru. Obratili 
smo se  i Audiu, jer će se  sve odvijati preko te  Agencije za upravljanje državnom imovinom.  

Ono što je u ovom trenutku  relativna  nepoznanica je brzina seljenja  kompletnog 
osoblja sa područja  Vojne zračne luke Pula. Sve je drugo jasno  i definirano, barem u 
dogovorima, jer bi  ti objekti, taj potencijal Zračne luke  trebao preći  Civilnoj zračnoj luci. 

Moram vas informirati da  postoji dosta veliki interes i  puno ponuda različitih 
projekata koji bi se mogli kvalitetno  realizirati upravo na području  Vojne zračne luke Pula. 
Ja ću samo  neke  spomenuti,  o njima ćete više saznati kada budu konkretniji. Jedna od  
takvih mogućnosti, partner je vrlo zainteresiran, jeste servisiranje putničkih aviona svih vrsta. 
Kada kažem servisiranje ne mislim na redovno održavanje. Drugi  je vidno povećanje  kargo 
prijevoza. Postoji i jedan krasan projekt, otvaranje Civilne pilotske akademije, ali i  niz  drugih 
inicijativa. Normalno, preduvjet za realizaciju takvih projekata je da prethodno dobijemo 
objekte. 
 Naša dosadašnja iskustva sa MORH-om nisu bila  baš ni predobra u kontekstu 
brzine. Međutim, s obzirom da se ovdje radi o Zračnoj  luci, koja je  većinski  državna i da se 
radi o državnoj imovini, vjerujemo da  bi se  mogla pojednostaviti  procedura i da bi se ti 
objekti u  najmanju ruku na korištenje mogli dobiti brzo. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospođo  Alida  Perkov, da li ste zadovoljni odgovorom. 
 Izvolite, imate riječ.. 
 
ALIDA PERKOV : 
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 Željela bih reći  da sam zahvalna i zadovoljna  s odgovorom, pogotovo što je  Općina  
Ližnjan već 95 godina zbog različitih  vojnih uprava, bila  spriječena u našem razvoju. Imamo  
28 kilometara obale, a nemamo niti jedan turistički objekt. Možda ćemo na taj način uspjet 
nešto napraviti od naše Općine. Drago mi je da je to ujedno i u skladu  sa ciljevima IDS-a,  
demilitarizacija. 
 Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Poštovane kolegice i kolege, signore e signori, iscrpili smo  ovu točku dnevnog  reda 
sa postavljanjem  9  pitanja. Oslo je još  20 minuta. Zahvaljujem se na  konkretnosti i  
ekspeditivnosti. 
  
 AD - 3 

a. Prijedlog Odluke o kriterijima, načinu financiranja i rasporedu sredstava 
za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u prvom 
tromjesečju 2012. godine, 

b. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih 
ustanova za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u prvom 
tromjesečju 2012. godine 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su: vijećnik  MARINO ROCE, SONJA GROZIĆ – 

ŽIVOLIĆ; odgovor na postavljeno pitanje. 
Predsjednik  DINO  KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i odvojeno  stavlja na   glasanje 

točke  a.  i b., te na nakon glasanja  utvrđuje da je Skupština sa  29  glasova  «ZA», bez 
glasova  «PROTOV» i bez «SUZDRŽAIH» glasova donijela pod  

a. 
    O D U K U 

 
o kriterijima, načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za 
zdravstvene ustanove u prvom tromjesečju 2012. godine 
 b. 

Z A K L J U Č A K 
 
o utvrđivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u prvom tromjesečju 2012. godine, 

  
AD – 4 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA , MJERILIMA I 
             NAČINU  FINANCIRANJA DOMOVA ZA STARIJE I 
             NEMOĆNE OSOBE  U PRVOM TROMJESEČJU  2012. GODINE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su: vijećnik  MARIN GRGETA, SONJA GROZIĆ – 

ŽIVOLIĆ, odgovor na postavljeno pitanje. 
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i  stavlja na   glasanje Prijedlog 

Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne osobe u 
prvom tromjesečju 2012. godine, te na nakon glasanja  utvrđuje da je Skupština sa 31 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTOV» i bez «SUZDRŽAIH» glasova, donijela  

 
    O D L U K A   
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o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne osobe u 
prvom tromjesečju 2012. godine 

 
AD – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I  
             NAČINU FINANCIRANJA MATERIJALNIH I 
             FINANCIJSKIH  RASHODA ZAVODA ZA  SOCIJALNU 
             SKRB  U ISTARSKOJ ŽUPANIJI  I POMOĆI  ZA 
             PODMIRENJE   TROŠKOVA STANOVANJA 
             KORISNICIMA KOJI SE GRIJU NA DRVA  U PROM 
             TROMJESEČJU 2012. GODINE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  

raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
materijalnih i financijskih rashoda Zavoda za socijalnu skrb u Istarskoj županiji i pomoći za 
podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju na drva u prvom tromjesečju 2012. 
godine, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 31 glasom «ZA», bez glasova  
„PROTIV“ i  bez  «SUZDRŽANIH»b  glasova,  donijela  

    
    O DLU K U   
 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda Zavoda 
za socijalnu skrb u Istarskoj županiji i pomoći za podmirenje troškova stanovanja 
korisnicima koji se griju na drva u prvom tromjesečju 2012. godine 

 
AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU PLANA 
             RASHODA ZA NABAVU PROIZVEDENE  DUGOTRAJNE 
             IMOVINE I DODATNA ULAGANJA NA 
             NEFINANCIJSKOJ  IMOVINI OSNOVNIH I SREDNJIH 
             ŠKOLA  ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA  2012. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: MARINO ROCE, IVO UCO MILETIĆ, 

PATRICIJA SMOLJAN, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2012. 
godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 21 glasom «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA»  glasa,  donijela  
 
    O D L U K U 
 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2012. 
godinu 
 

AD- 7 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 
           OSNIVANJU JAVNE USTANOVE ZA UPRAVLJANJE 
           ZAŠTĆENIM DIJELOVIMA PRIRODE NA PODRUČUČJU 
           ISTARSKE ŽUANIJE  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike sa sjednica nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
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Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, stavlja na glasanje 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim dijelovima prirode na području Istarske županije, te na nakon glasanja utvrđuje da 
je Skupština sa 31. glasova «ZA», bez  glasanja «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela  

 
    O D L U K U 

 
o osnivanju javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode na području 
Istarske županije 
 

AD – 8 PRIJEDLOG OBAVIJESTI O NAMJERI DAVANJA 
             KONCESIJE U SVRHU GODPODARSKOG KORIŠTENJA 
             POMORSKOG DOBRA RADI OBAVLJANJA 
             DJELATNOSTI UZGOJA MORSKE RIBE  I ŠKOLJAKA 
             U UVALI BUDAVA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, stavlja na glasanje 

Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije u svrhu gospodarskog korištenja pomorskog 
dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja morske ribe i školjaka u uvali Budava, te nakon 
glasanja utvrđuje da je Skupština sa 29 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
   O B A V I J E S T 
 

o namjeri davanja koncesije u svrhu gospodarskog korištenja pomorskog dobra radi 
obavljanja djelatnosti uzgoja morske ribe i školjaka u uvali Budava 

 
AD – 9 PRIJEDLOG OBAVIJESTI  O NAMJERI DAVANJA 
             KONCESIJE U SVRHU  GODPODARSKOG KORIŠTENJA 
    POSTOJEĆE LUKE  NAUTIČKOG TURIZMA – MARINA 
             «PARENTIUM» POREČ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, stavlja na glasanje 

Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja postojeće luke  nautičkog turizma – marina „Parentium“ Poreč, te nakon glasanja  
utvrđuje da je Skupština sa 29 glasova  ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  

    O B A V I J E S T 
 

o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja 
postojeće luke  nautičkog turizma – marina „Parentium“ Poreč 

 
 AD - 10 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća IDZ-a o davanju prava služnosti na neodređeno 
vrijeme Gradu Novigradu, 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta zdravstvene ustanove Istarski domovi zdravlja, 

c. Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije 
za članove Upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja, 



21 

 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja odvojeno  na glasanje točke a., b. i c., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa   
25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 

a. 
    O D LU K U  

 
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća IDZ-a o davanju prava 
služnosti na neodređeno vrijeme Gradu Novigradu, 

b. 
 
o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta zdravstvene ustanove Istarski 
domovi zdravlja, 
 c. 
     R J E Š E N J E     
   
o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog vijeća Istarskih 
domova zdravlja 
 

AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA RADA 
I FINANCIJSKOG PLANA TRGOVAČKOG DRUŠTVA  «MIH»  D.O.O. 
POREČ ZA 2012. GODINE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana 
trgovačkog društva «MIH» d.o.o. Poreč za 2012. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je 
Skupština sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 

 
    O D L U KU  
 

o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč za 
2012. godinu 
 

AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNU 
               SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOF ODLUKE O 
               IZDVAJANJU  PREDŠKOLSKE  DJELATNOSTI IZ 
               OSNOVNOŠKOLSKE TALIJANSKE OSNOVNE ŠKOLE- 

                         SCUOLA ELEMNTARE  ITALIANA , NOVIGRAD – CITTANOVA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izdvajanju predškolske djelatnosti iz osnovnoškolske Talijanske osnovne škole – Scuola 
elementare italiana, Novigrad – Cittanova,  te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  25 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    O D L U KU  
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o izdvajanju predškolske djelatnosti iz osnovnoškolske Talijanske osnovne škole – 
Scuola elementare italiana, Novigrad – Cittanova 

 
AD - 13 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 
     prijedlog  Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
     Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 

           b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 
                prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
                Industrijsko-obrtničke škole Pula, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

odvojeno stavlja na glasanje točku  a. i b., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  22 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    O D L U KU  
 

a.  o davanju prethodne suglasnosti na 
     prijedlog  Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
     Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 

           b. o davanju prethodne suglasnosti na 
                prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
                Industrijsko-obrtničke škole Pula, 

 
 AD – 14 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE 
                         SUGASNOSTI  NA PRIJEDLOG ODLUKE  O 
                         IZMJENAMA I DOPUNAMA  STATUTA OSNOVNE 
                         ŠKOLE  DIVŠIĆI 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Divšići, te nakon glasanja utvrđuje da je 
Skupština sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 

 
     O D L U K U  

 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 
Osnovne škole Divšići 
 
 AD - 15 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i 
    dopune  Statuta Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo 
    Štiglić“,  Pula 

          b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o 
               izmjeni  Pravilnika o unutarnjem ustroju i sistematizaciji 
               poslova   Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo 
               Štiglić“ Pula, 

  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
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Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 
odvojeno stavlja na glasanje točku  a. i b., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  22 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod  

a. 
    O D L U KU 
 

 o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
„Alfredo Štiglić“,    Pula 

b.  
O D L U K U 

 
o davanju suglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustroju i 
sistematizaciji poslova Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 

  
AD - 16 

a. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
    osnivanju Savjeta za nacionalne manjine Istarske 
    županije, 

          b.  Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Savjeta za 
                nacionalne manjine Istarske županije 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
U pojedinačnoj  raspravi  je sudjelovao vijećnik  VOJO KLIČKOVIĆ..  

 Predsjednik Dino Kozlevac zaključuje raspravu i stavlja odvojeno na glasanje točku  
a. i b., te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  pod 
 a. .  

O D L U K U  
 
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Savjeta za nacionalne manjine Istarske   
županije 
 b. 

             R J E  Š E N J E 
 

o imenovanju članova Savjeta za    nacionalne manjine Istarske županije 
 

AD - 17 
a. Prijedlog Zaključka o odobrenju Izvješća o radu 
    Županijskog savjeta mladih Istarske županije, 
b. Prijedlog Zaključka o odobrenju Programa rada 
    Županijskog savjeta mladih Istarske županije za 2012. 
    godinu, 

         c.   Prijedlog Zaključka o prihvaćanju teksta Javnog  
               poziva  za   predlaganje kandidata za članove 
              Županijskog   savjeta    mladih Istarske županije, 
 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 

 U  raspravi  sudjelovao je  vijećnik  MARIN GRGETA, u ime Kluba vijećnika IDS.-a : 
pojedinačnoj  raspravi  TEDI CHIAVALON. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje  odvojeno  na glasanje 
točke a.,b. i c., te nakon  glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  pod 
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 a. 
   Z A K L J U Č A K 
 

o odobrenju Izvješća o radu  Županijskog savjeta mladih Istarske županije, 
b.  

Z A K L J U Č A K 
 

o odobrenju Programa rada  Županijskog savjeta mladih Istarske županije za 2012. 
godinu, 

c.    
Z A K L J U Č A K 

 
o prihvaćanju teksta Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Županijskog   
savjeta    mladih Istarske županije, 

 
 AD – 18 PRIJEDLOG ODLUKE O STAVLJANJU VAN SNAGE 
                        ODLUKE O NAČINU  PROVEDBE  JANOG NATEČAJA  I 
                         UVJETI ZA ČLANOVE  UPRANIH TIJELA I 
                         NADZORNIG ODBORA  TRGOVAČKIH DRUŠTAVA U 
                         KOJIMA  ISTARSKA ŽUPANIJA  IMA DIONICE I 
                         UDJELE  U VLASNIŠTVU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o načinu provedbe 
javnog natječaja i uvjetima za članove upravnih tijela i nadzornih odbora trgovačkih društava 
u kojima Istarska županija ima dionice i udjele u vlasništvu, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  
Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela   
 
           O D L U K U  
 
o načinu provedbe javnog natječaja i uvjetima za članove upravnih tijela i nadzornih 
odbora trgovačkih društava u kojima Istarska županija ima dionice i udjele u 
vlasništvu 
 

AD – 19  PRIJEDLOG ODLUKE O  UTVRĐIVANJU KANDIDATA 
               ZA IZBOR ČLANA  ADZORNOG ODORA T.D. 
               ISTARSKE  CESTE  D.O.O. PULA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o utvrđivanju kandidata za izbor člana Nadzornog 
odbora t.d. ISTARSKE CESTE d.o.o. Pula, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  
25 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
           O D L U K U  
 
o utvrđivanju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora t.d. ISTARSKE CESTE d.o.o. 
Pula 
 

1.Kao kandidat za izbor  člana Nadzornog odbora t.d. «Istarske ceste» d.o.o. Pula 
utvrđuju se  Klaudio Vitasović, gradonačelnik  Grada Vodnjana. 
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2.Ovaj akt  upućuje se  Skupštini  t.d. «Istarske ceste» d.o.o. Pula na  nadležno  
odlučivanje. 

3. Ovaj akt stupa  na snagu danom  donošenja. 
  
AD – 20 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA 
               UPRAVNOG  VIJEĆA  POLITEHNIKE PULA  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća POLITEHNIKE 
PULA, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  22 glasova  «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

 
    R J E Š E N J E 
 
o imenovanju članova Upravnog vijeća POLITEHNIKE PULA, 

 
1.U Upravno vijeće POLITEHNIKE PULA –Visoke tehničke poslovne škole s pravom  

javnosti, koji predstavljaju  Istarsku  županiju  imeuju se : 
 1. Marija  Ružić Baf, 
 2. Miodrag Čerina, 
 3. Patricia  Smoljan. 
  

2 Članovi Upravnog vijeća  iz točke  1. imenuju se  na  vrijeme od  četiri godine 
 3. Ova Rješenje stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske  
županije». 
 4. Stupanjem na snagu ovog  Rješenja  prestaje  važiti  Rješenje  Skupštine Istarske  
županije Klasa : 003-o2/07.01/01 Ur.broj :2163/1-01/4-06-2 od 29. siječnja  2007. godine. 
 

AD – 21 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU 
               PREDSTAVNIKA  ISTARSKE ŽUPANIJU ZA  ČLANOVE 
               UPRAVNOG VIJEĆA  ISTARSKIH LJEKARNI 
  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za 
članove Upravnog vijeća Istarskih ljekarni, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  
22 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

 
    R J E Š E N J E 
 

o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog vijeća Istarskih 
ljekarni 

     I 
Za članove  Upravnog  vijeća  Istarskih  ljekarni kao predstavnici  osnivača imenuju se 

: 
1.Luka Stančić, dr. med., za  predsjednika 
2.Hana Kalinić Grgorinić, dr. med., za  članicu 
3. Vladimir  Erceg, dipl.iur., za  člana 
                                                  II 
Mandat člana  Upravnog  vijeća traje  četiri (4) godine. 
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     III 
Visinu naknade za rad  članova  Upravnog vijeća  utvrđuje ministar nadležan za  

zdravstvo a isplaćuje se  iz sredstava  istarskih ljekarni.  
     IV 
Stupanjem na snagu ovog  Rješenja  prestaje  važiti   rješenje  Županijskog  

poglavarstva Istarske  županije  Klasa 003-02/08-01/04 Urbroj  : 2163/1.01/8-08-2 od  
04.0žujka 2008. godine o imenovanju predstavnika  Istarske županije za  članove  Upravnog 
vijeća  zdravstvene ustanove  Istarske  ljekarne.   
 

AD – 22 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA 
               UPRAVNIH VIJEĆA DOMA  ZA STARIJE I NEMOĆNE 
               OSOBE NOVIGRAD 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i 
nemoćne osobe Novigrad, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa  25 glasova  
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

 
    R J E Š E N J E 
 

o imenovanju člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad 
 
1.Andrea Anić, iz Novigrada, Zidine  1, imenuje se za  člana  Upravnog  vijeća Doma 

za  starije i nemoćne osobe  Novigrad, kao predstavnik osnivača. 
 2.Imenovana preuzima mandat, prava i obveze  člana  Upravnog  vijeća  Doma za  
starije i nemoćne  osobe  Novigrad utvrđene rješenjem Županijske skupštine  Istarske  
županije  Klasa : 003-02/10-01/01 Urbroj : 2163/1-01/4-10-6 od   28.06.2010. godine 

3. Ovo Rješenje   stupa na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim 
novinama Istarske županije». 

 
 AD – 23 ODLUKA O PREDLAGANJU KANDIDATA  ZA IZBOR 
                         ČLANA NADZORNOG ODBORA  TRGOVAČKOG 
                         DRUŠTVA  «PLINARA» D.O.O.  SA SJEDIŠTEM U PULI 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Zapisnike  sa sjednica  nadležnih  radnih tijela vijećnici su dobili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za riječ predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i 

stavlja na glasanje Odluka o predlaganju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora 
trgovačkog društva „PLINARA“ d.o.o. sa sjedištem u Puli, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  
Skupština sa  22 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela   

 
    O D L U K U 

o predlaganju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora trgovačkog društva „PLINARA“ 
d.o.o. sa sjedištem u Puli 
(Alen Damijanić, pročelnik Upravnog odjela za  gospodarstvo Istarske županije) 

 
Ovime je dnevni red iscrpljen.  
Sjednica je zaključena u  18,40 sati . 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                                            PREDSJEDNIK  
 

IVAN KLARIĆ                                                                      DINO KOZLEVAC 


